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Omgevingsvergunning  -  Stand van zaken

In Het Belang van Limburg van 25 augustus 2017 lezen we: “Slachtkuikenbedrijf Coninx 
in Kinrooi mag sinds donderdag onder voorwaarden uitbreiden: van 51.400 naar 136.400 
slachtkuikens.” Voor de eerste keer in Limburg gebeurde dat met een zogeheten 
omgevingsvergunning. De omgevingsvergunning verenigt en vervangt de stedenbouw-
kundige vergunning en de milieuvergunning. 

Sinds 23 februari 2017 geldt de omgevingsvergunning voor een ingedeelde inrichting of 
activiteit voor onbepaalde duur. Het decreet met de regels tot implementatie van de 
omgevingsvergunning werd op 3 februari 2017 bekrachtigd door de Vlaamse Regering, 
waardoor gemeenten uitstel konden vragen tot 1 juni 2017. Op die datum had in alle 
gemeenten de omgevingsvergunning in werking moeten treden. Eén week voor die 
datum heeft het Vlaams Parlement een spoeddecreet goedgekeurd om de 
omgevingsvergunning een tweede keer uit te stellen, nu  naar 1 januari 2018. De 
Vlaamse overheid oordeelde dat het Omgevingsloket, het online uitwisselplatform 
waarlangs het hele proces moest verlopen, daar nog niet klaar voor is. Het digitaal 
systeem kampte duidelijk met heel wat problemen en de Vereniging van Vlaamse Steden 
en Gemeenten (VVSG) en de Vlaamse architectenorganisatie NAV hebben de 
problematiek herhaaldelijk aangekaart.

Het merendeel van de gemeenten werkt dus nog met het digitaal loket voor 
bouwaanvragen. Voor hen gelden de huidige procedurele bepalingen met betrekking tot 
stedenbouwkundige vergunningen, verkavelingsvergunningen en milieuvergunningen. De 
gemeenten Beersel, Diest, Dilsen-Stokkem, Herstappe, Langemark-Poelkapelle en 
Staden, de provincies en het Vlaamse Gewest werken wel al met het digitaal loket voor 
omgevingsvergunningen. Vanaf 1 januari 2018 zullen alle gemeenten overstappen naar 
het digitaal loket voor omgevingsvergunningen.

1. Kan de minister een stand van zaken geven van het aantal afgeleverde 
omgevingsvergunningen sinds 23 februari 2017:
a) voor elk van de reeds toegetreden gemeenten;
b) per provincie;
c) voor het Vlaamse Gewest?

2. Heeft de minister er zicht op waarom de provincie Limburg pas zes maanden na de 
inwerkingtreding een eerste omgevingsvergunning aflevert? 

https://www.vlaamsparlement.be/parlementaire-documenten/parlementaire-initiatieven/1140220


3. De VVSG vroeg, naar aanleiding van het uitstel van de omgevingsvergunning, een 
stappenplan met concrete tussentijdse doelstellingen, zodat de nieuwe deadline van 
1 januari 2018 wel realistisch is. Enkele weken voor deze datum moet het 
Omgevingsloket daadwerkelijk klaar zijn, zodat gemeenten tijdig kennis kunnen 
maken met dit systeem en het kunnen testen.

4. Wat werd hieromtrent reeds ondernomen? Graag een stand van zaken.
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1. Deze gegevens werden recent aangeleverd in het kader van de schriftelijke vraag nr. 
946.

2. Nee. 

3-4.In juni werd een roadmap opgesteld voor 2017 en voorgelegd aan de stuurgroep. 
Daarbij lag de focus op performantie en stabiliteit. Deze roadmap wordt systematisch 
uitgevoerd door de dienstleverancier via tweewekelijkse ontwikkel-sprints. Tot eind 
juli gaf dit aanleiding tot tweewekelijkse releases met telkens zichtbare 
verbeteringen. Vanaf augustus werd om praktische redenen overgeschakeld naar 
maandelijkse releases. Met de release van 4 september zijn de belangrijkste 
ingrepen inzake performantie uitgevoerd en zijn blokkerende issues opgelost. Op 14 
september werd een load test sessie georganiseerd. De resultaten hiervan worden nu 
door onze dienstleverancier bestudeerd en waar nodig zullen nog verdere 
aanpassingen worden doorgevoerd. Na oktober worden zoals afgesproken geen 
aanpassingen meer doorgevoerd aan de webservices, behoudens bugfixes die zich 
zouden opdringen. Ondertussen wordt de werking van het loket wel nog verder 
geoptimaliseerd. 
De oefenomgeving is beschikbaar voor alle gebruikersgroepen.


